
PROTOKÓŁ nr VI/2024 

Z VI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 25 września 2024 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady VI sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały ok. godz. 13:20 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

W tym miejscu głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, który złożył serdeczne 

podziękowania za 9 lat współpracy Dyrektorowi CKiSZ, p. J. Żmijewskiemu, który 

zdecydował się na nową drogę, na nowe wyzwania. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone więc po jego odczytaniu Przewodniczący 

poddał dzienny porządek obrad pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 12 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Frej, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z V sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, 

protokół uważa się za przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji.  

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, wymieniając 

wydarzenia, w jakich Rada uczestniczyła w okresie międzysesyjnym. Następnie głos 

zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. A. Balcerowski, odczytując 

podsumowanie pierwszej kontroli w Pracowni Dokumentacji Dziejów Miasta Sierpc w 

dniu 26 sierpnia br. Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, 

p. K. Skrzyński, zdając relację z jej posiedzenia w dniu 23 września br. Informacje na 

temat przebiegu Komisji Budżetu w dniu 24 września br. przekazał Przewodniczący 

Komisji Budżetu, p. K. Kacperski. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 24 sierpnia 

2024 r. do 20 września 2024 r. -  załącznik nr 3 

 6. Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Sierpca dla centralnej części obszarów położonych wzdłuż rzeki Sierpienicy w 

granicach administracyjnych miasta Sierpca - ETAP II "Sierpienica-Centrum" 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o głos inspektor WPS,  

p. M. Tuzinkiewicz, która wyjaśniła, że w dniu 29 września 2021 r. teren ten został 

podzielony na dwa etapy I Etap Sierpienica – Rynek, II Etap Sierpienica – Centrum. 

Jeżeli chodzi o ten obszar, to dominującym przeznaczeniem jest zabudowa 

jednorodzinna, wielorodzinna i usługowa. Dodała, iż większość terenów jest 

przeznczona pod tereny lasów, zieleni, sportu, rekreacji i kultury, zostały też 

wyznaczone nowe tereny komunikacyjne. Projekt został wyłożony do publicznego 

wglądu, w dniu 5 sierpnia odbyła się dyskusja publiczna, na którą nikt się nie zgłosił, 

w związku z czym nie było żadnych uwag. Radna, p. B. Gil, zapytała, co takiego 

będą mieli mieszkańcy Sierpca z tego planu? Inspektor WPS odpowiedziała, że 

przede wszystkim, przy sporządzaniu miejscowego planu wcześniej wpływają do 

niego wnioski,  w których mieszkańcy proszą o zmianę miejscowych planów dla 

swoich terenów i na ich podstawie ten plan jest zmieniany a poza tym jest również 



uaktualniony, m.in. pod względem uwzględnienia terenów zalewowych. Radna 

poprosiła jeszcze o wskazanie na mapie nowych tras rowerowych, lasów i terenów 

zalewowych. Urbanista planu, p. E. Stachowiak, odpowiedziała jeszcze na pytanie 

dotyczące ochrony zbiornika wód podziemnych. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Sierpca dla centralnej części obszarów położonych wzdłuż rzeki Sierpienicy w 

granicach administracyjnych miasta Sierpca - ETAP II "Sierpienica-Centrum".  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

66/VI/2024 RM  ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Sierpca dla centralnej części obszarów położonych wzdłuż rzeki Sierpienicy w 

granicach administracyjnych miasta Sierpca - ETAP II "Sierpienica-Centrum"  - 

załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Frej, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

7. Uchwała RM ws. opłat za korzystanie z opieki w Miejskim Żłobku w Sierpcu 

W tym punkcie głos zabrała Dyrektor Żłobka, p. D. Żbikowska, wyjaśniając, iż projekt 

jest efektem rządowego programu „Aktywnie w Żłobku”, który przysługuje wszystkim 

rodzicom niezależnie od tego, czy wracają na rynek pracy, czy nie. Jest to 

świadczenie do 1 500 zł za dziecko w pełni sprawne do 1 900 zł za dziecko z 

orzeczeniem o niepełnosprawności i cała kwota zostaje przekazana na konto 

placówki bez pośrednictwa rodzica. Radny, p. W. Frydrychowicz, zapytał, ile dzieci 

wykorzystuje pełną subwencję? W odpowiedzi Burmistrz, p. J. Perzyński, 

odpowiedział, że koszt pobytu dziecka w żłobku do 1 500 zł pokryje skarb państwa i 

nie są w tej sytuacji brane pod uwagę zarobki rodzica, dlatego dużo samorządów w 

ostatnich tygodniach podnosi stawkę opłaty do tej maksymalnej kwoty, która jest 

refundowana, czyli 1 500 zł, która za pośrednictwem ZUS przekazywana jest do 

jednostki. W kwestii uzupełnienia Dyrektor powiedziała, że w tej chwili w żłobku nie 

ma dzieci z orzeczeniami o niepełnosprawności a jeśli się pojawiają, to są to nieliczne 

przypadki. Radny, p. Z. Długokęcki, zapytał, jaki jest stan kadry w żłobku i ile jest 

dzieci i czy w żłobku nie ma dzieci z orzeczeniem o niepełnosprawności, czy żłobek 

nie chciał takich dzieci przyjąć? Pani Żbikowska odpowiedziała, że obecnie jest w 

żłobku jedno dziecko z orzeczeniem o niepełnosprawności, ale ono nie uczęszcza do 

żłobka, ponieważ jest w ciężkim stanie i do końca stycznia na jego miejsce przyjęte 

jest inne dziecko więc nie jest tak, że żłobek nie chce przyjmować takich dzieci, ale 

podejmuje próby i szuka rozwiązań. Dodała, że w żłobku przypada pięcioro dzieci 

poniżej pierwszego roku życia na jednego opiekuna, natomiast w przypadku 

starszych dzieci, to ich liczba wynosi do ośmiorga na jednego opiekuna. Jeśli chodzi 



o liczbę dzieci w żłobku, to jest ich 30 i 26 – 27 osób pozostaje na liście rezerwowej. 

Stan kadry wynosi 6 opiekunów i 5 osób obsługi – pielęgniarka, 2 osoby w 

administracji i na część etatu woźna. Radna, p. B. Gil, zapytała, na czym będzie 

polegała modernizacja placówki i co się zmieni  w podniesieniu standardów w 

żłobku? Dyrektor odpowiedziała, iż podniesienie standardów będzie polegać na 

zatrudnieniu logopedy i psychologa lub dodatkowego opiekuna do opieki nad 

dzieckiem niepełnosprawnym. Kwestie modernizacji są dokonywane na bieżąco a w 

perspektywie jest budowa nowego żłobka. Ad vocem Burmistrz, p. J. Perzyński, 

dodał, że najważniejszym aspektem tej podwyżki jest to, iż w żaden sposób nie 

dotknie ona rodziców a zdejmie z budżetu urzędu docelowo kilkaset tysięcy złotych 

rocznie i jest to szansa wynikająca z przepisów prawa. W uzupełnieniu dodał, iż 

stanowi to ok. 1000 zł więcej, co przy liczbie 30 dzieci daje 30 000 zł a to jest ponad 

300 000 zł rocznie w budżecie miasta. Radny, p. P. Bukowski, dopytał, czy każdy 

rodzic będzie mógł skorzystać z tej dotacji i nie będzie takiej sytuacji, w której rodzic 

będzie musiał sam zapłacić? Dyrektor, p. D. Żbikowska, zdecydowanie potwierdziła, 

iż z programu „Aktywnie w Żłobku” będzie mógł skorzystać każdy rodzic. Burmistrz,  

p. J. Perzyński, zabrał głos z wnioskiem formalnym o modyfikację par. 5 uchwały, 

„Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 listopada po ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego”. Po konsultacji z Radcą Prawnym,  

p. M. Zasadowskim, Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, podał pełne brzmienie 

par. 5 „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Mazowieckiego i wchodzi w życie z dniem 1 listopada 2024 r.” 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 5 min. przerwy.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał brzmienie 

zmienionego par. 5 i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. opłat za korzystanie z opieki w Miejskim Żłobku w Sierpcu.  

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

67/VI/2024 RM  ws. opłat za korzystanie z opieki w Miejskim Żłobku w Sierpcu - 

załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Barbara Gil, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Frej, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

8. Uchwała RM ws. pozbawienia kategorii drogi gminnej publicznej części drogi 

numer 370504W - ul. Józefa Bema w Sierpcu na odcinku 280mb wskazanym w 

załączniku graficznym. 



Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są potrzebne wyjaśnienia do tej 

uchwały? Nie zostały zgłoszone żadne pytania ze strony Radnych wobec czego 

Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. pozbawienia kategorii drogi gminnej publicznej części drogi numer 

370504W - ul. Józefa Bema w Sierpcu na odcinku 280mb wskazanym w załączniku 

graficznym.  

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

68/VI/2024 RM  ws. pozbawienia kategorii drogi gminnej publicznej części drogi 

numer 370504W - ul. Józefa Bema w Sierpcu na odcinku 280mb wskazanym w 

załączniku graficznym - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Barbara Gil, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Frej, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. zaliczenia dróg do kategorii drogi gminnych oraz przebiegu dróg 

gminnych 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są potrzebne wyjaśnienia do tej 

uchwały? Nie zostały zgłoszone żadne pytania ze strony Radnych wobec czego 

Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zaliczenia dróg do kategorii drogi gminnych oraz przebiegu dróg 

gminnych.  

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

69/VI/2024 RM  ws. zaliczenia dróg do kategorii drogi gminnych oraz przebiegu dróg 

gminnych - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Barbara Gil, Krzysztof Skrzyński 



NIEOBECNI (3) 

Joanna Frej, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

10. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na najem na okres 10 lat nieruchomości 

gruntowej wraz z budynkiem handlowo - usługowym w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że temat ten był szczegółowo 

omówiony na Komisji Gospodarczej. Radni nie mieli żadnych pytań wobec czego 

Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na najem na okres 10 lat nieruchomości gruntowej 

wraz z budynkiem handlowo - usługowym w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego.  

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

70/VI/2024 RM  ws. wyrażenia zgody na najem na okres 10 lat nieruchomości 

gruntowej wraz z budynkiem handlowo - usługowym w drodze przetargu ustnego - 

załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Barbara Gil, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Frej, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

11. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Kwiatowa 9 

Radni nie mieli żadnych pytań wobec czego Przewodniczący RM poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Kwiatowa 9.  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

71/VI/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Kwiatowa 9 - załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Frej, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

12. Uchwała RM ws. skargi na Dyrektora Miejskiego Przedszkola nr 2 "Bajkowa Kraina" 

w Sierpcu. 

W tym punkcie głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, p. A. Balcerowski, 

argumentując bezzasadność skargi na Dyrektora Miejskiego Przedszkola nr 2 

"Bajkowa Kraina" w Sierpcu. Radna, p. B. Gil, wyraziła opinię, iż błędem było 

pominięcie przez Kuratoriom Oświaty rozmowy z rodzicami, bo takiej rozmowy nie 

było. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. skargi na Dyrektora Miejskiego Przedszkola nr 2 "Bajkowa Kraina" w 

Sierpcu.  

Rada w głosowaniu:  9 – „za”, 0 – „przeciw’, 3 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

72/VI/2024 RM  ws. skargi na Dyrektora Miejskiego Przedszkola nr 2 "Bajkowa Kraina" 

w Sierpcu - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz 

Sieciński, Krzysztof Skrzyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Frej, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

13. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Skarbnik, p. K. Joniak, która 

przedstawiła najważniejsze zmiany w uchwale budżetowej, takie jak m.in. zawarcie 

porozumienia na kwotę 30 000 zł. Zadanie to będzie realizowane wspólnie z Gminą 

Zawidz i Powiatem Sierpeckim a jest to pomoc dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

będącej w zasobach miejskich. Następną zmianą jest wpływ ze sprzedaży alkoholu 

w kwocie 59 454,57 zł, są to środki naznaczone i zostaną przeznaczone na 

profilaktykę. Kwota 67 000 zł – są to odsetki za lokaty na rachunku bankowym Gminy 

Miasta Sierpc. Kwotę 17 500 zł przeznacza się na zakup kserokopiarki na potrzeby 

Biura Podatkowego Urzędu Miejskiego. Kwota 20 000 zł przeznaczona na badania 



profilaktyczne. Największą zmianą jest zakup usług jednego jst od drugiego jst a 

chodzi o Dzienne Domy Pomocy Społecznej, w których na dzień dzisiejszy przebywa 

11 podopiecznych i koszt utrzymania wynosi ok. 6 500 zł dziennie, w związku z czym 

zostaje wprowadzona kwota 108 063 zł, ale nie zabezpiecza to całości wydatków. 

Potrzeba będzie jeszcze ok. 50 000 zł do końca roku. Skarbnik wymieniła też kwotę 

25 000 zł na wymianę źródeł ciepła. Program „Aktywny Maluch 2022 – 2029”, którym 

jest budowa żłobka w mieście Sierpc, jest to tylko zmiana zadania. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

73/VI/2024 RM  ws zmian uchwały budżetowej na 2024 rok - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Frej, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

14. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040. 

W tym punkcie również głos zabrała Skarbnik, p. K. Joniak, wymieniając 

przedsięwzięcie „Poprawa bezpieczeństwa na drogach publicznych w mieście 

Sierpc”, gdzie następuje zmiana finasowania i zmniejsza się o kwotę 251 859,25 zł z 

roku 2025 i przerzuca się ją na 2026 r., są to środki zewnętrzne, ale jednocześnie 

zwiększa się z dochodów własnych kwotę wydatków o 100 000 zł w 2025 r. i w 2026 r. 

również o 100 000 zł. Dodała, że wprowadza się formę tabelaryczną zmian ujętych w 

uchwale budżetowej. Radny, p K. Skrzyński, poprosił o zaznaczanie kolorem zmian 

wprowadzanych w uchwałach budżetowych. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

74/VI/2024 RM  ws Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040 - załącznik nr 12 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 



Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Frej, Krzysztof Rudowski, Joanna Marta Szewczykowska 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie – 3 

interpelacje. Ad vocem Burmistrz, p. J. Perzyński, powiedział, że Radna wprowadza 

opinię publiczną w błąd i  myli budynki przy ul. Armii Krajowej 1, gdzie trwała 

modernizacja z ul. Armii Krajowej 3, który będzie przeznaczony do zburzenia i nie 

będzie modernizowany, w związku z czym Burmistrz nie jest w stanie dalej 

odpowiadać na pytania Radnej, ponieważ wszystkie te pytania są już z tezą. Dodał, 

że wczoraj mieszkańcy byli w Urzędzie i Burmistrz poinformował ich, że miasto 

pomoże im na tyle, na ile będzie potrzeba. Niestety miasto nie zrobi wszystkiego, bo 

nie wszystko leży po jego stronie, ale dużą część rzeczy w lokalach, jeśli tylko im się 

one spodobają, wykona miasto. Burmistrz jeszcze raz powtórzył, że Radna kłamie i 

powtarza nieprawdziwe informacje po raz kolejny. Dodał, że Radna nie była na 

żadnym spotkaniu z mieszkańcami a było ich w ostatnich trzech tygodniach dwa lub 

trzy. Mieszkańcy mogą w tej chwili tam mieszkać, Burmistrz ich nie wyrzuca, tylko nie 

mogą palić w piecu, mogą korzystać z innych źródeł ogrzewania, jak np. z prądu. 

Poinformował, że w tej chwili jest to 6 rodzin, z których części zostały już 

zagwarantowane mieszkania a pozostałym szuka się dalej i nikt nikogo na bruk nie 

wyrzuca. Natomiast zakaz palenia wydała osoba do tego wykwalifikowana i ta 

opinia była wydawana dwukrotnie. W uzupełnieniu dodał jeszcze, że mieszkańcy 

przychodzą, rozmawiają i te informacje, o których mówi Radna są nieprawdziwymi 

informacjami. Burmistrz odpowiedział jeszcze na pytanie dotyczące badań 

zabytkowych informując, że nie jest to zabytek. Burmistrz nawiązał też do 

stwierdzenia, że w mieszkaniach są urwane drzwi i okna, informując, że nic takiego 

nie ma miejsca i jest to kolejne kłamstwo i jeszcze raz powtórzył, że Radna powtarza 

nieprawdziwe informacje. Ad vocem Radna, p. B. Gil, powiedziała, że są to 

informacje od mieszkańców tego bloku i skoro będzie budowany nowy blok, czy w 

takim razie ci ludzie, którzy otrzymają jakieś tam mieszkania, wrócą do tego bloku, 

czy też nie? Burmistrz odpowiedział, że będą mieli zaproponowane mieszkania 

również w tym bloku, ale czynsze w nowych lokalach będą droższe i jeśli tylko 

podołają temu, będą mogli wrócić, tylko niektóre osoby zapomniały złożyć wniosku. 

Następnie treść swoich interpelacji odczytał Radny, p. K. Skrzyński, które zostały 

złożone na piśmie – 4 interpelacje. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w 

teczce interpelacji. Ksero dołączone do protokołu - załącznik nr 13.  

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, wypowiedział się krótko w kwestii naborów środków 

zewnętrznych, dzięki którym znacznie zwiększy się zasób mieszkaniowy, co polepszy 

sytuacje mieszkaniową. Dodał, że na pozostałe interpelacje udzieli odpowiedzi na 

piśmie. 



 17. Sprawy różne. 

Radny, p. W. Frydrychowicz, zwrócił się z prośbą do Burmistrza o zorganizowanie 

spotkania w najszybszym czasie dla nowo wybranych przewodniczących Zarządów 

Osiedli pod kątem organizacji działania zarządów m.in. w kwestiach finansowych, 

aby mogli dobrze wykonywać swoje cele statutowe. W odpowiedzi Burmistrz,  

p. J. Perzyński, zadeklarował, że jak najbardziej, takie spotkanie zostanie 

zorganizowane. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował o terminie kolejnej sesji w dniu 

30 października o godz. 10:00. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy przewodniczący 

Zarządów Osiedli będą zapraszani na sesje. W odpowiedzi otrzymała informację, że 

są oni zapraszani. 

 18. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady VI sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski    

 

Przygotował(a):  

Inspektor 

Beata Kowalska 


